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Protokół nr 24/20 

z XXIV sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 
z dnia 30 listopada  2020 roku 

 

XXIV sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie rozpoczęła się o godz.17.00 w sali 

Gminnego Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Na ustawowy skład 15 radnych, w 

sesji uczestniczyło 13 radnych (radny Sławomir Jagiełka, Magdalena Bator ,– 

nieobecni). W sesji udział wzięli: Krzysztof Jacek Oświecimski – Wójt Gminy 

Miasteczko Krajeńskie, Eugenia Jendrzejek – Skarbnik Gminy, Obradom 

przewodniczył Szymon Kunek – Przewodniczący Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie.  

 

Lista gości stanowi załącznik NR 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady odczytał klauzulę informacyjną RODO.   

 

Ad. 1. Sprawy regulaminowe.  

 

Przewodniczący Rady przywitał przybyłych gości następnie stwierdził, iż na 

ustawowy skład 15 radnych obecnych jest 13 radnych, co stanowi quorum wymagane 

do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

   Porządek obrad : 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie quorum, 

- informacja nt. porządku obrad. 

 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 

 

4. Informacja o działalności Związku Międzygminnego -Pilskiego Region 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi (PRGOK). 

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Miasteczko Krajeńskie. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Miasteczko Krajeńskie. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I.5.2018 rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z dnia 21 listopada 2018 roku w sprawie powołania 

Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2020-2027. 

 

12. Sprawy różne, wolne wnioski. 

 

13. Ustalenie terminu kolejnej sesji. 

 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący Rady- radni porządek obrad otrzymali, jednak w związku ze złożona w 

dniu 27 listopada 2020 roku rezygnacją radnego Michałowskiego z pełnienia funkcji 

członka Komisji Oświaty Kultury i Sportu zaproponował wprowadzenie dodatkowego 

punkt w porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z 

pełnienia funkcji członka komisji w Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

Następnie Przewodniczący zapytał czy radni maja zastrzeżenia co do porządku obrad? 

 

Radny Guza- zapytał o pkt. w porządku obrad dot. Informacja o działalności Związku 

Międzygminnego - Pilskiego Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi (PRGOK)- czy 

będziemy mieli informację? czy wykreślamy tez ten punkt? 

 

Przewodniczący Rady- nie będziemy wykreślać, co prawda nikt nie przybył z 

zaproszonych gości ale chciałbym w tym punkcie powiedzieć kilka słów. 
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Następnie zaproponował głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku obrad uchwały 

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego Michałowskiego z pełnienia funkcji członka 

komisji w Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

W głosowaniu jawnym 13 głosami „za”  głosów „ wstrzymujący się” oraz głosów 

„przeciwnych” nie stwierdzono przyjęto wprowadzenie powyższej uchwały do 

porządku obrad 

 

Głosowanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Kolejne głosowanie w sprawie przyjęcia całego porządku obrad 

 

W głosowaniu jawnym 13 głosami „za”  głosów „ wstrzymujący się” oraz głosów 

„przeciwnych” nie stwierdzono przyjęto porządek obrad 

 

Głosowanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 
Porządek obrad : 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie quorum, 

- informacja nt. porządku obrad. 

 

 2.Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

 3.Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 

 

              4.Informacja o działalności Związku Międzygminnego -Pilskiego Region 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi (PRGOK). 

 

5.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych. 

 

6.Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Miasteczko Krajeńskie. 

 

7.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Miasteczko Krajeńskie. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z pełnienia 

funkcji członka komisji w Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I.5.2018 Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z dnia 21 listopada 2018 roku w sprawie powołania 

Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2020-2027. 

 

13.Sprawy różne, wolne wnioski. 

 

14.Ustalenie terminu kolejnej sesji. 

 

   15.Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 

Ad. 2 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady- informacja została złożona, czy w związku z powyższym ktoś 

z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

Radni nie wnieśli uwag 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 

 

Wójt Gminy- podobnie jak Przewodniczący powiedział, że w związku z sytuacja 

związaną z Covid-19 działalność Wójta jest ograniczona do urzędowania w Urzędzie i 

odbywania spotkań z Państwem w związku z odbywaniem posiedzeń komisji czy sesji 

oprócz tego odbyły się dwa spotkania w PRGOK i spotkanie z wójtami 

 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady. 
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Przewodniczący w związku z brakiem pytań przeszedł do kolejnego punktu obrad 

 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

 

Ad. 4 Informacja o działalności Związku Międzygminnego -Pilskiego Region 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi (PRGOK). 

 

Przewodniczący Rady- powyższy punkt obrad został wprowadzony dlatego, że w 

zmianie uchwały budżetowej na 2020 rok wprowadzona została pożyczka dla PRGOK. 

Dlatego zgodnie z sugestia zostali zaproszeni Przedstawiciele, niestety nie mogli 

przybyć na posiedzenie sesji.  

Wójt przekazał mi informację dotyczącą PRGOK, ale ponieważ powyższa informacja 

zawiera 5 stron,  w związku z powyższym poprosił pracownika biura rady o przekazanie 

radnym ww informacji na skrzynki e-mail. 

 

Ad. 5 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych. 

 

Wójt Gminy- wyjaśnił, że  wnioski które wpłynęły są na etapie realizacji. 

 

Przewodniczący zapytał, czy radni maja uwagi? 

 

Radni uwag nie wnieśli 

 

Przewodniczący zamknął dyskusje i przeszedł do realizacji następnego punktu 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego zasady wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasteczko Krajeńskie. 

 

Przewodniczący Rady- powiedział, że wyjaśnił radnym na posiedzeniu komisji 

dlaczego uchwała ponownie jest wprowadzona do uchwalenia. Następnie otworzył 

dyskusję 

 

Radny Michałowski- zapytał Wójta jakie były zastrzeżenia Wojewody odnośnie 

powyższej uchwały? 

 

Wójt Gminy- odpowiedział jakie były zastrzeżenia Organu Nadzorczego w Poznaniu 

 

Radny Guza- w związku z tym, że na komisji został przekazany projekt powyższej 

uchwały a teraz dostaliśmy ponownie i nie mamy czasu porównać to wnoszę 

przeniesienie powyższej uchwały na kolejna sesję 

 

Przewodniczący Rady- wyjaśnił, ze treść załącznika się nie zmieniła a należało tylko 

dodać punkt dotyczący uchwalenia poprzedniej uchwały, ponieważ wprowadzamy teraz 

nową to wcześniejszą uchwałę musimy wyeliminować.  
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Radny Gapiński- zapytał o zapis § 5 Rozdziału 2 i litera a powyższej uchwały? 

 

Wójt Gminy – wyjaśnił radnemu czego dotyczył zapis 

 

Radny Guza- zapytał o przyznawany dodatek motywacyjny w § 7.1 – co z 

nauczycielami którzy pracują w przedszkolu i szkole?  

 

Wójt Gminy- odpowiedział, dodatek przyznaje  jednostka macierzysta.  

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie  uchwały w 

sprawie regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasteczko 

Krajeńskie 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  11 głosami „za”  2 

głosami „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, podjęła 

uchwałę Nr XXIV.130.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  30 

listopada  2020 roku  w sprawie regulaminu określającego zasady wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasteczko Krajeńskie 

  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Miasteczko 

Krajeńskie. 

 

Przewodniczący Rady- przypomniał i omówił  procedurę wniosku dot. nadania nazwy 

ulicy. Do właścicieli nieruchomości zostało wysłane też pismo informujące o tym , że 

wniosek wpłynął z zapytaniem czy akceptują nazwę zaproponowaną czy proponują 

inną. W związku z tym, że nie wszystkie oświadczenia wpłynęły do wcześniejszej sesji, 

gdy mieliśmy podjąć te uchwałę dlatego została przełożona na dzisiejszą sesje. 

Wysłano 12 próśb o odniesienie do tego wniosku, 7 jest przeciw a 5 jest za. Rada nie 

jest związana oczywiście z ta propozycją natomiast korespondencje otrzymane od 

mieszkańców, właścicieli gruntów którzy są przeciwni nadania nazwy ulicy 

Najświętszej Maryi Panny Królowej Pokoju, w związku z powyższym  pojawiła się 

propozycja nazwa ulicy. Dyskutowaliśmy już na ten temat i wstępnie została nazwa 

ulicy Akacjowa.  

 

Przewodniczący zapytał czy w związku z powyższym  radni maja inne propozycje? 

 

Radni uwag nie wnieśli 

 

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie ulicy Akacjowej, jeżeli otrzyma 

większość głosów to  zostanie proponowana nazwa.  
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W głosowaniu jawnym  13 głosami „za”  głosów „wstrzymujący się” oraz  brakiem 

głosów „przeciw” radni przegłosowali nadania nazwy ulicy Akacjowa. 

 

Głosowanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 

Głosowanie w sprawie zmiany § 4 powyższej uchwały przez dodanie treści „ z mocą 

obowiązującą od 1 stycznia 2021 roku” 

 

W głosowaniu jawnym  13 głosami „za”  głosów „wstrzymujący się” oraz  brakiem 

głosów „przeciw” radni przegłosowali dodanie treści § 4 „ z mocą obowiązującą od 

1 stycznia 2021 roku”  

 

Głosowanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

Głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Miasteczko Krajeńskie. 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  13 głosami „za”  

głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, podjęła 

uchwałę Nr XXIV.131.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  30 

listopada  2020 roku  w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Miasteczko 

Krajeńskie. 

 

Głosowanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z pełnienia funkcji 

członka komisji w Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

Przewodniczący Rady-  w dniu 27 listopada 2020 roku do Rady wpłynęła rezygnacja 

radnego Michałowskiego z bycia członkiem komisji Kultury Oświaty i Sportu Rady 

Gminy, dyskutowaliśmy o tym również na posiedzeniu wspólnych komisji. Rezygnacja 

związana jest z objęciem stanowiska Przewodniczącego Komisji Budżetu Finansów i 

Rozwoju. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję w powyższej sprawie, w związku z tym że radni nie 

wnieśli uwag zamknął dyskusję i poddał podjęcie uchwały pod głosowanie. Dodał, że 

radny Michałowski jest zwolniony z głosowania 
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Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  12 głosami „za”  1 

głos „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, podjęła uchwałę 

Nr XXIV.132.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  30 listopada  2020 

roku  w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Miasteczko Krajeńskie. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I.5.2018 Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z dnia 21 listopada 2018 roku w sprawie powołania Komisji 

Budżetu Finansów i Rozwoju Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

 

Przewodniczący Rady- podczas komisji wspólnej rozważaliśmy jaka osobę powołać 

na Przewodniczącego Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju, sugestie były żeby Pan 

Michałowski został Przewodniczącym powyższej komisji i zapytał radnego czy 

podtrzymuje zgodę 

 

Radny Michałowski- tak podtrzymuje 

 

Przewodniczący Rady- zapytał, czy  radni maja inne propozycje? W związku z 

brakiem uwag zamknął dyskusję i poddał podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr I.5.2018 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 21 listopada 2018 roku w 

sprawie powołania Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Rady Gminy Miasteczko 

Krajeńskie pod głosowanie.  

 

Rradny Michałowski wyłączył się z głosowania. 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  12 głosami „za”  1 

głos „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, podjęła uchwałę 

Nr XXIV.133.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  30 listopada  2020 

roku  w sprawie zmiany uchwały Nr I.5.2018 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 

z dnia 21 listopada 2018 roku w sprawie powołania Komisji Budżetu Finansów i 

Rozwoju Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Miasteczko 

Krajeńskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady- odczytał treść sprawozdania z przeprowadzenia konsultacji 

społecznych rocznego projektu uchwały Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie w sprawie 

rocznego programu współpracy Gminy Miasteczko Krajeńskie z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021. Następnie otworzył dyskusję. 
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Radni nie wnieśli uwag 

 

Przewodniczący Rady-zamknął dyskusję i poddał  pod głosowanie podjecie uchwały 

w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Miasteczko Krajeńskie z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2021. 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  13 głosami „za”  

głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, podjęła 

uchwałę Nr XXIV.134.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  30 

listopada  2020 roku  w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do protokołu 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady- projekt uchwały został radnym przedstawiony, następnie 

poprosił Skarbnik o omówienie zmian 

 

Skarbnik Gminy- omówiła zmiany w budżecie 

 

Przewodniczący Rady- zarządził przerwę w obradach 

 

wznowiono obrady po przerwie: 

 

Przewodniczący Rady – po przerwie otworzył dyskusję w tym punkcie obrad  

 

Radny Michałowski- zwrócił do Wójta, ze analogicznie do poprzedniej sesji wniosek 

jest taki, żeby przedstawiciele Związku Międzygminnego PRGOK pojawili się na sesji. 

Wówczas na kolejnej sesji na moja prośbę zostanie wprowadzony do porządku obrad 

procedowanie udzielenia upoważnienia Wójtowi. 

 

Wójt Gminy- nie będę nalegał, ze względu na to że przygotowaliśmy dzisiejsza 

uchwałę i zgodnie z tym jak na ostatniej sesji mówiłem i powiedziane było wszystko 

jeżeli chodzi o upoważnienie. Jeżeli Państwo wyrażą taka opinie, że nie udzielają 

upoważnienia ja osobiście nie będę wprowadzał po raz kolejny i wyłącznie jeśli 

przyjadą Przedstawiciele PRGOK-u przekonają Państwa tylko wtedy ja się zgadzam 

żeby porozmawiać na temat upoważnienia. 

 

Radny Michałowski- zapytał Wójta, czy zakładając hipotetycznie Rada udzieli takiego 

upoważnienia to Wójt sam później nie udzieli tej pożyczki PRGOK? Czy Rada powinna 

zaakceptować warunki umowy która jest obecnie wersją roboczą? 
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Wójt Gminy- powiedział, że do 21 grudnia 2020 roku, tak proponujemy żeby była 

sesja budżetowa  na pewno nie przekażemy tych środków i wtedy udzielę informacji 

jaka jest sytuacja gminy i wspólnie podejmiemy decyzję o przekazaniu środków. 

 

Radny Gapiński- już odnosiłem się na ten temat na ostatniej sesji i potwierdzam co 

Wójt powiedział przed chwila jesteśmy za biedna gminą i będę głosował przeciw. 

Zwrócił do skarbnik i zapytał o kwotę 4.000 zł zakup opału dla GDK w Miasteczku 

Krajeńskim? 

 

Skarbnik Gminy- zakup węgla zaczyna się okres zimowy. 

 

Radny Misiak- odwołując do tego co mówił Wójt zadał pytanie czy nie byłoby 

problemu żeby radni podjęli na kolejnej sesji decyzje w sprawie upoważnienia dla 

Wójta? 

 

Wójt Gminy- mówiłem ja nie nalegam, ja na siłę nie będę wprowadzał tej uchwały. 

Przyjadą przedstawiciele z PRGOK przekonają Państwa to wtedy zostanie 

wprowadzone  po raz trzeci. 

 

Przewodniczący Rady- czy PRGOK przedstawił dokumenty o których Pan 

wnioskował? 

 

Wójt Gminy- Nie, nie otrzymałem tylko te podstawowe pytania które zadałem w 

sprawie przetargu. 

 

Radny Kujawski- czy jest możliwość uzyskania informacji jaki zysk wypracował 

PRGOK? 

 

Wójt Gminy-nie ma, jest cały czas na deficycie. 

 

Skarbnik Gminy- zwróciła uwagę, że będzie za mało czasu na  zgromadzenie środków  

a banki też  nie przeprowadzają  transakcji pod koniec roku.  

 

Radny Guza- skąd zwiększenie 31.800 zł w gospodarce odpadami komunalnymi? 

 

Skarbnik Gminy- wystąpiliśmy dwa miesiące temu do wszystkich jednostek o 

wykorzystanie środków w tym roku w swoim planie finansowym. W ostatnim czasie 

wpłynęły wnioski szkoły i przedszkola które wykazały oszczędności. 

 

Radny Guza- zadał Wójtowi pytanie- wspominał Pan o tytule wykonawczym, co się 

stanie gdy nie zapłacimy ? 

 

Wójt Gminy- w statucie PRGOK jest zapisane, że dostajemy tytuł wykonawczy i 

musimy zapłacić. 
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Radny Michałowski- zapytał Skarbnik czy posiada kalkulacje odnośnie ile 

przeprowadziliśmy dofinansowań w tym roku? 

 

Skarbnik Gminy- udzieliła wyjaśnienia 

 

Przewodniczący Rady- podsumowując dyskusję powiedział, ze Gmina nasza nie ma za 

dużo pieniędzy. Nie mamy chodników, łatamy dziury w miarę swoich możliwości. 

Wszyscy zdajemy sobie sprawę z tego jak ten budżet wygląda, następnie zapytał 

radnych czy zgłaszają wnioski co do przedstawionego projektu uchwały budżetowej? 

Czy podejmujemy i udzielamy upoważnienia? natomiast w kwestii udzielenia 

ewentualnie pożyczki to bez dobrych warunków nie zostanie ona udzielona. Nie 

jesteśmy tak bogata gminą żeby bez żadnego zysku pożyczyć kwotę ponad 30.000 zł.  

 

Radni uwag nie wnieśli  

  

Przewodniczący Rady-zamknął dyskusję i poddał  podjęcie uchwały pod głosowanie 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  5 głosami „za”  2 

głosami „wstrzymującymi się” oraz 6  głosów „przeciw ” nie  podjęła uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

  

głosowanie stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady-  zwrócił z wnioskiem o reasumpcje w głosowaniu, ponieważ 

pomylił się przy głosowaniu. Następnie ponownie poddał głosowanie wniosek w 

sprawie reasumpcji głosowania. 

 

 

W głosowaniu jawnym  11 głosami „za”  2 głosów „wstrzymujący się” oraz  

brakiem głosów „przeciw” radni przegłosowali  wniosek o reasumpcje głosowania  

 

głosowanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady- powtórzył głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  5 głosami „za”  3 

głosami „wstrzymującymi się” oraz 5  głosów „przeciw ” nie  podjęła uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

 

głosowanie stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

 

 



12 
 

Przewodniczący Rady- stwierdził, że powyższa uchwała została odrzucona. Wobec 

tego nie będziemy głosować nad projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na 2020 rok.  

 

Skarbnik Gminy- upewniła, że nie została podjęta cała uchwała w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2020 rok czy tylko punkt dotyczący udzielenie kredytu ?  

 

Przewodniczący Rady- dlatego pytałem czy Państwo zgłaszają wnioski? Potwierdził 

Skarbnik, że całość uchwały została odrzucona. Dodał,  jeżeli będzie potrzeba podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie to wówczas zwołamy sesje w trybie 

nadzwyczajnym. 

 

Skarbnik Gminy- subwencja oświatowa musi zostać podjęta. 

 

Przewodniczący Rady- przeszedł do kolejnego punktu 

 

Ad.12 Sprawy różne wolne wnioski 

 

Radny Michałowski- zwrócił z wnioskiem do Wójta odnośnie zmiany sytuacji na 

działce nr 45 w Arentowie. 

 

Wójt Gminy- został postawiony znak, zobaczymy jaka będzie reakcja. Na dzień 

dzisiejszy strona której to nie odpowiada reaguje i zobaczymy. Myślę, że dojdziemy do 

kompromisu.  

 

Radny Czerepak- zapytał Wójta czy zostały podjęte działania przy drodze koło 

piekarni. Tam są dwie działki, łąka i pastwisko żeby ulepszyć drogę. 

 

Wójt Gminy- zgodnie z Państwa sugestią chcieliśmy drogę utwardzić, ale nie było 

podstaw ponieważ tam są dwie działki. Należałoby przystąpić do uporządkowania 

prawnego i dopiero wtedy możemy wytyczyć drogę i usankcjonowania jej w normalny 

sposób, że stanie się droga publiczną. Mogę na kolejną komisje przedstawić strukturę 

własnościową i wówczas wskażecie Państwo wniosek i podejmiemy działania żeby to 

uregulować. 

 

Radny Gapiński- zapytał odnośnie przetargu na sprzedaż drewna, kto ustala wysokość 

postąpienia i na podstawie czego? 

 

Wójt Gminy- wg ogólnie przyjętych zasad i zajmuje się tym pracownik który jest 

związany umową. 

 

Radny Kujawski- podziękował Wójtowi za interwencje i wymalowanie linii drogi z 

Miasteczka Krajeńskiego do Grabówna, oraz osobom które udzielały się przy pracach 
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porządkowych na Placu Wolności. Poprosił również o wcześniejsze poinformowanie, 

wówczas sam też  mógłby uczestniczyć w pracach. 

 

Wójt Gminy- podziękowania odnośnie prac porządkowych należą się Radnej Świadek 

i Panu Mosznińskiemu, również w swoim imieniu podziękował za trud w pracach 

porządkowych. 

 

Radny Michałowski-zapytał o prace naprzeciwko remizy OSP w Brzostowie? 

 

Wójt Gminy- problem był z  wodą, którą   udrożniliśmy czekamy aż ziemia się uleży. 

 i obecnie  kończymy prace.  

 

Radny Banasik-zwrócił do Przewodniczącego w sprawie punktu dotyczącego 

głosowania w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. Gdyby wykreślić 

kwotę pożyczki 45 000 zł to uchwała na dzisiejszej sesji byłaby do przyjęcia.  

 

Przewodniczący Rady- podkreślałem kilkakrotnie czy zgłaszacie wnioski? Nie 

możemy tego teraz procedować, możemy zwołać sesje w trybie nadzwyczajnym. Po 

zamknięciu sesji poproszę Państwa żeby na chwilę zostać i zobaczymy czy będą 

podstawy żeby zwołać sesje w trybie nadzwyczajnym i projekt uchwały budżetowej 

podjąć. 

 

Przewodniczący Rady- skorzystał z okazji będąc przy punkcie sprawy różne wolne 

wnioski, również przyłączam się  do podziękowań dla wszystkich, którzy się angażują i 

wykonują prace dla naszej gminy. Jeżeli chodzi o wnioski to kolejny raz prośba od 

mieszkańców o wymianę, zakup śmietników albo zgłoszenie do PRGOK. Poprosił 

Wójta o zgłoszenie do PZD o doświetlenie przejścia dla pieszych koło sklepu na 

krzyżówce w miejscowości Brzostowo, wyrównanie dziury na ulicy Słonecznej. W 

związku z podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy poprosił o zakup znaku  

dot. ulicy. Zapytał Wójta o oświetlenie na Placu Wolności i czy planuje się tam 

zamieszczenie lampek świątecznych? 

 

Wójt Gminy- w tym tygodniu będziemy załatwiać sprawy choinki i oświetleniowe. 

 

Ad. 14  Ustalenie terminu kolejnej sesji. 

 

Przewodniczący Rady- zaproponował termin kolejnej sesji na dzień 21 grudnia 2021 

roku. 

 

Wójt Gminy – poprosił o przerwę w obradach 

 

Przewodniczący Rady- zarządził przerwę 

 

obrady wznowiono po przerwie 
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Przewodniczący Rady- ponieważ odbywały się dyskusję podczas przerwy zapytał 

radnych czy zgłaszają wniosek formalny? 

 

Radny Michałowski- zgłosił wniosek formalny o powrót do  uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, w przedmiocie powrotu do dwóch pkt. 11 i 

12 porządku  obrad z zastrzeżeniem wykreślenia pkt. 3 i 6 uchwały budżetowej  

 

Przewodniczący Rady- zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym w 

przedmiocie powrotu do pkt 11 i 12 obrad i uchylenie decyzji w przedmiocie 

nierozstrzygniętej uchwały i procedowanie uchwały w przedmiocie zmian w budżecie 

oraz WPF 

  

W głosowaniu jawnym  13 głosami „za”  brakiem głosów „wstrzymujący się” oraz  

głosów „przeciw” radni przegłosowali  wniosek formalny w przedmiocie powrotu 

do pkt 11 i 12 obrad i uchylenie decyzji w przedmiocie nierozstrzygniętej uchwały i 

procedowanie uchwały w przedmiocie zmian w budżecie oraz WPF 

 

głosowanie stanowi załącznik nr 17 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady- zarządził kolejne głosowanie nad uchyleniem 

nierozstrzygniętej uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok, 

ponieważ  jeszcze raz będziemy ten projekt uchwały analizować. 

 

W głosowaniu jawnym  13 głosami „za”  brakiem głosów „wstrzymujący się” oraz  

głosów „przeciw” radni przegłosowali  wniosek formalny nad uchyleniem 

nierozstrzygniętej uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok 

 

głosowanie stanowi znacznik nr 18 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady- otworzył dyskusję dotyczącą powyższej uchwały 

 

Radny Michałowski- zgodnie z tym co powiedziałem na wstępie, składam wniosek 

aby nie procedować pkt. 3 i 6 oraz wykreślenie tych punktów z projektu uchwały.   

 

Przewodniczący Rady- zaproponował głosowanie z propozycją z wykreśleniem w § 1 

ustęp 3 pkt. 3 i 6 a następnie zapytał radnych czy zgłaszają  inne uwagi?  

 

Radny Guza- zaproponował wykreślenie tego punktu w uzasadnieniu, ponieważ jest to 

jednoznaczne z tym . 

 

Skarbnik Gminy- dodała, że § 1 pkt. 4 i 5 musi otrzymać brzmienie treści 3 i 4 

dodatkowo na stronie 1 w § 1 gdzie mamy dochody zgodnie z załącznikiem nr 1 i 5 

musi być tylko numer 3 dotyczy zadań zleconych. Chodzi o załączniki do tej uchwały, 
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która Państwo będą procedować. Tam gdzie jest numer 5 tylko w tym jednym 

przypadku dochody i w jednym przypadku wydatki zgodnie z załącznikiem nr 1 i nr 3 

do uchwały i z załącznikiem nr 2, 4 i nr 3 do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady-zapytał czy jeszcze ktoś zgłasza propozycje zmian? Następnie 

przypomniał zmiany które zostaną zmienione i zamknął dyskusje. Zarządził głosowanie 

w sprawie zgłoszonych poprawek. 

 

W głosowaniu jawnym  13 głosami „za”  brakiem głosów „wstrzymujący się” oraz  

głosów „przeciw” radni przegłosowali  poprawki w przedmiocie zmiany projektu 

uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

głosowanie stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady-  zarządził głosowanie nad całością projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  13 głosami „za”  

głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, podjęła 

uchwałę Nr XXIV.135.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  30 

listopada  2020 roku  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady- ponieważ złożony był również wniosek o powrót pod obrady 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasteczko Krajeńskie 

na lata 2020-2027 zapytał Skarbnik, czy w związku ze zmiana w uchwale budżetowej 

czy w powyższej tez się coś zmieni? 

 

Skarbnik Gminy- te same dane  które Pan przedstawił jako dochody i wydatki w 

uzasadnieniu uchwały budżetowej. 

 

Przewodniczący Rady- otworzył dyskusje i zamknął w związku z brakiem pytań. 

Następnie poddał  głosowaniu uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasteczko Krajeńskie na lata 2020-2027 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  13 głosami „za”  

głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, podjęła 

uchwałę Nr XXIV.136.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  30 

listopada 2020 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-

2027. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21  do protokołu 
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Ad.15 Zakończenie posiedzenia 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął o godz. 19.15  

obrady XXIV sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie w dniu 30 listopada 2020 roku 

 

 

 

Protokołowała: 

 

 

Karina Migdalczyk  


